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? t ¡ñq  i  a tzan i  a  Korn is  j i  OÉr ¡ ¡ ia ty rK.u l tu ry  i  Spor tu  odby tego w d .n iu

21 wrzesnia 1991 roku.

Przewodntcz icy l {on is  j i  ian Lud¡ ,v i }< l , iaksalon przedstav¿i t
p o r z q d e k  p o s i e d z e n i a :
I  R i o 4 a ¡ a  c F F ¡ ¡ l ^ / \ z  K n m i e i i¡  . ! I s ¿ . q W E  D P I  u v v J  f \ U t ¡ r l o . _ J l .

2,Zaopiniowanie projektu Regulaminu Organizacyjnego Urzqd"u Miejskie
go w Jqdrze jowie .

3.Sprawy rózne.

obecni  na posiedzeniu wedlug za!-qczonej  l is ty zaakceptowaki
przeds tawiony  porzqdek pos iedzen ia .
Pani V/izytator Krystyna Skowronek przedstawila zagadnienia zwi4zane
z sytuacjq przedszkol i  na terenie gminy.
szczegó?owa informacja znajduje s iq w zazqczeniu do protokó}u.
Pan Leksa podniósZ problem ewentua. lnej  celowoÉci po?qczenia
nt s r z e d s z k o l i n r 2 i 5 .

Pani  Skowronek wyjaéni lar?e obecnie n ie jest  to  ce lowe i  n ie  nastQ-
pi taby kompres ja  etat  ów,  gdy? nale2aloby utworzyó eta$,r i icedyrektora
z  uwag i  na  i s tn ien ie  od rqbnego  ob iek tu .

Pani  Rogulska podnios la problem celowoéci  funkc jonowania
Przedszkola r t r  1  .

Pani  skowronek wyjaÉniTar?e f rekwencja w tym Przedszkol_u jest  90 %
i  i s tn ie je  ce lowoéó  jego  u t r zyman ia .

Pan Pacanor¡¡ski oznajmi!, 2e zac]nodzi koniecznoÉókontynuowania

ímprezy I 'przeglqd artystycznydn zespo?ów przedszkofnychfr,

Pan I ' laksalon przedstawiT zagadnienia dotyczqce wylaniania d.yrektoró
przedszkol i  w éwiet }e nowej  ustawy.Nastqpnie zaapeLowal  o ut rzymani

stawek obejmujqcych koszty  ut rzymania dz iecka w przedszkolu

w  do tychczasowe j  r vysokoéc i .

Pani Rogulska zwróciZa uwagQ na konieczno éé oszczqdnego gospod.arowa

nia funduszami f inansowymi w przedszkol-ach.

Pan MaksaLon przedstawil zagadnienie zwi1zane z przejqciern szkóL
podstawowych przez samorzqdy tery tor ia l -ne co musi  nastqpió do koóca
1994  roku .

Podal pozytywne strony tego przejqcia i  powoza? siq na przyktad

Urzqdu Gminy w Sqdziszowie,Poruszyt problemy zwi4zarte z oddanien
do u2ytku dalszej  czqéci  Szkoly  Nr  4rgdy2 obecnie funkc jonuje

ty lko czqSó dydaktyczna.
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Zaakcen towa t  kon iecznoÉó  kon tynuo t ¡an ia  p rac  budow lanych ,aby  n ie

dopuÉc ió  do  opuszczen ia  budynku  c rzez  wykonar . . ce , .

, i y j a "n i l r ?e  kwo ty  zg ronadzone  na  konc ie  funduszu  eoc ja lnego  ws i

\nJ  wyso l toéc i  110  m l  n  zL  zos t .a } . t  r ¡ r7 .e '<a7anp  na  ronon t . /  noszc  zec .ó ln - ¡ ch

s  z k ó l  n a  v ¡ s i .

Stwierdz i t - r?e budynkí  szkofne w Przq.s lawÍu i  Lysakovr ie  sE w zZym

atan ie  techn icznym.

Brak  j es t  saL  g imnas tycznydn  w  w ie l -u  szko lach rb rak  sa1  l ekcy jnych

i  dz iec i  muszq  uczyó  s iq  w  k lasach  ?qczonych .

Pan Leksa lvyjaénil  zagadnienie zwí4zane z oddaniem d.o u2ytkowania
SzkoZy w Skroniowie.Pod.a?r2e is tn ie je  koniecznoáé remontu dachu

i  wystqpujq t rudnoéci  zwi4zane uruchomienien insta lac j i  sani tarnej .

Pan l4aksaLon poinformowa?-r2e decyz jq Kuratora f i l ia  Szko?y Nr  2

zosta la przekazana na potrzeby SzkoZy Nr  5 /specja lne j f .

Nastqpnie omówil problemy dotyczqce dzkót- érednich.

Poda? rLe decyz j4.  Min is t ra  zostaZo z l ikwidowane Studium Nauczyc ie l -sk j

i  r¿ hi ale¡t¡m roku szkolnym nie by?o naboru do Studium.

Zvróei t  uwagq na koni  ecznoÉó zorganizowania szkoly  érednie j

przygotowujqcej  do zawodu.

Jes t  mo2 l - iwoÉé  powo lan ia  J - l e tn iego  Ko leg ium Nauczyc ie l sk iego  pod

warunk i  emr2e  pa t rona t  obe jm ie  Szko la ' ; i y2sza .

Dyrektor Studóum vryjaÉni? r2e poczyni starania o uzyskanie patronatu

Wy2sze j  Ucze ln i ,  aby  zo rgan i  zowaó  Ko leg ium Nauczyc ie l sk ie rbqdá

s zkolq éredniq kszta lcqcq przysz lych pracowników samorzqdowych.

Pani  Jedl iúska przedstawi la  zagadnienia zwiEzane z dz ia?alnoÉciq

placówek kul - turaLnych i  spor towych.

Szczegó7owa informacja znajduje siq w zaT4czniku do protokóZu.

Pan Leksa podniósZ koni  ecznoÉó umieszczenia ks iQgozbi  or r )  z  b ib l i rbek:

pedagog iczne j  w  nowym pomieszczen iu .

PodkreÉ1i1 duZe zaaaga|owanle mieszkaúców Piasków w budowie pawi lonr

spor towego i  podniós}  ,2e zas lugujq oni  na udzie len ie im pxreey

odznaczenia.

Pan Pacanowaki zgLosiT propozycjg organizowania Taz w miesiqcu

imprez kulturalnych fmuzycznych/ kabaretowych/ przez mZodzie2 dla

m?odzieLy w Domu Kul tury .

Dyrektor Domu Kultury podniós? koniecznoÉé sprzeda2y autokant

i zakupienie komputerów co umo2liwiloby organizowanie szkolerl.

Pan Maksalon poddal propozycjq organizowania cykl icznych imprez

kultural-nych fwieczór poezií/w Muzeum im. Przypkowskich.



Przewod .n i czqcy  Kon is j i  zap roponowa l  , bY  op in ie  co  do  p ro iek tu  regu la -

- i nu  \ ¡ r yy&z ió  na  tos iedzen iu  po lgczonych  Kon is  j i -Oérv i  a tY  ¡Ku l tu ry

i  s n n r ^ f  r ' . i  t r r r d á r ¡ i r i  -  l - o s ^ o d a r k i  i  l { i e n i a  n a  c o  o b e c n i  
" r y r a z i l i  

z g o d ' 2 .
M V I  U q  I  u q u a u  u u t  r v u l / v s q r

I t ra  tvrn pos iedzeni .e  zakoú-czono.

Protoko lan t :

l ) ¡n r  r ta  PnrohSka- i ' i an i  a ra

Frzewodnicz4cy Komis j i  :

Ludwik Maksalon


